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Zákányszék Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 2013. szeptember hó 26. 
napján megtartott rendes  ülésének jegyzőkönyve. 
 
 
 
N a p i r e n d: 
 
 

1./ Beszámoló a két ülés közötti döntésekről, intézkedésekről, a testületet 
érintő eseményekről és a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

Előadó: Matuszka Antal polgármester 
 
2./ Beszámoló a közbiztonság helyzetéről 
  Előadó: Matuszka Antal polgármester 

 
3./ Előterjesztések 
  Előadó: Matuszka Antal polgármester 
                          Gárgyán István jegyző 
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J e g y z ő k ö n y v 

 
 
 
mely a Zákányszék Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 2013. szeptember hó 
26. napján megtartott rendes ülésén került felvételre. 
 
 
 
Az ülés helye:  Polgármesteri Hivatal nagyterme 
   Zákányszék, Lengyel tér 7. 
 
 
Jelen vannak: Matuszka Antal polgármester 

Adamik István, Csóti József László, Fodor János,  
Papp László, Sas Györgyné képviselők  

 
Meghívottként tanácskozási joggal jelen van: 
   Gárgyán István jegyző 

Puskás Istvánné OKSZB tagja 
                                   Zombori Istvánné intézményvezető 
                                   Liebhaber Gáborné intézményvezető 
   Dr. Zélity László r. ezredes - Szegedi Rendőrkapitányság 
   Köles Attila őrsparancsnok - Mórahalmi Rendőrőrs 
   Battancs Erika - Mórahalom-Zákányszék rendészet 
   Balogh Gábor rendész 
   Hegedűs Zoltán mezőőr 
   Tanács Róbert körzeti megbízott 
   Dr. Szántó Mária - Mórahalmi Járási Hivatal vezetője 
  
Jegyzőkönyvvezető: Tanács Gábor 
 
 
Matuszka Antal polgármester: 
Köszönti a megjelenteket, a Képviselő-testület tagjait és a meghívottakat. 
 
Megállapítja, hogy a Képviselő-testület tagjai határozatképes számban vannak jelen. A 
megválasztott polgármesterrel és 5 képviselővel együtt összesen 6 fő van jelen. 
Kazi Péter képviselő igazoltan van távol. 
 
Javaslatot teszek az ülés napirendjére a kiküldött meghívónak megfelelően. 
Van-e valakinek más javaslata? 
 
Aki elfogadja a napirendre tett javaslatomat, az kérem szavazzon. 
 
A Képviselő-testület a polgármester javaslatát 6 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül 
egyhangúlag elfogadta és az alábbi határozatot hozta: 
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129/2013. (IX.26.) Kt határozat 
Tárgy:  Napirend megállapítása 

 
H a t á r o z a t 

 
Zákányszék Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a rendes ülés napirendjét az 
alábbiak szerint állapítja meg: 
 
 
1. Napirendi pont: 

Beszámoló a két ülés közötti döntésekről, intézkedésekről, a testületet érintő 
eseményekről és a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

Előadó: Matuszka Antal polgármester 
 
2. Napirendi pont: 

Beszámoló a közbiztonság helyzetéről 
  Előadó: Matuszka Antal polgármester 

 
3. Napirendi pont: 

Előterjesztések  
  Előadó: Matuszka Antal polgármester 

          Gárgyán István jegyző 
 
 
 
 
 
Matuszka Antal polgármester: 
Jelen van körünkben Dr. Szántó Mária a Mórahalmi járási hivatal vezetője, akinek a 
napirendek tárgyalása előtt átadnám a szót. Egy rövid tájékoztatást ad a járási hivatal eddigi 
működéséről. 
 
Dr. Szántó Mária a Mórahalmi járási hivatal vezetője: 
Köszönti a megjelenteket és megköszöni a lehetőséget, hogy tájékoztatást adhat a járási 
hivatal működéséről. A járási hivatal 2013.01.01-el állt fel, törzshivatalból és szakigazgatási 
szervekből áll. A Zákányszékkel való együttműködés leginkább a települési ügysegéd 
elhelyezésével és tevékenységével függ össze. A települési ügysegéd - azokat a napokat 
kivéve melyeket a törzshivatalban tölt, esetlegesen szakmai megbeszélések kapcsán 
elszólítjuk a településről – fogadja az ügyfeleket és intézi főként a szociális jellegű ügyeket. A 
járási hivatal első féléves működése kapcsán úgy gondolom, hogy a helyi vezetéssel nagyon 
jó az együttműködés és kérem, hogy a továbbiakban is támogassuk egymást a közös 
feladatellátás során a járási hivatal hatáskörébe átkerült ügyek tekintetében is. Az év elején 
több ügyintéző került átadásra a járási hivatalok állományába. Egy részük a szegedi járási 
hivatal kormánytisztviselői tevékenységét végzi. A feladat és hatáskör átadás kapcsán a 
feladat és ügyirat átadás-átvétel zökkenőmentesen zajlott. Az ügyfelek ebből hátrányt nem 
szenvedtek. Aktuális a kormányablakok felállása. Tervek szerint októbertől kezdi meg 
működését Mórahalmon, majd néhány hónappal később Üllésen is. A kormányablakok az 
okmányirodák bázisán alakulnak ki első körben, tehát az így működő kirendeltségekkel 
rendelkező településeken alakítják ki először. Egységes arculat kerül kialakításra, a 
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személyzet képzése részben befejeződött, részben év végéig történik meg. Én kérem 
továbbiakban is a vezetéstől, hogy bármilyen észrevételük van a járási hivatal működésével 
kapcsolatban, azt továbbítsák számunkra és az eddigi gyakorlathoz hasonlóan próbálunk 
megoldást találni az esetleges problémákra. 
 
Matuszka Antal polgármester: 
Köszönöm szépen! Van-e valakinek kérdése, észrevétele? Amennyiben nincs, úgy 
megköszönöm a tájékoztatást és további jó munkát kívánunk a járási hivatalnak és vezetőinek 
is. 
 
Dr. Szántó Mária járási hivatalvezető asszony elköszön és távozik az ülésről. 
 
 
1./ Napirendi pont tárgya:  

Beszámoló a két ülés közötti döntésekről, intézkedésekről, a testületet érintő 
eseményekről és a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

Előadó: Matuszka Antal polgármester 
(Írásos előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete) 

 
 
Matuszka Antal polgármester: 
A két ülés között testületet érintő döntés, intézkedés nem történt. 
 
A testületet érintő eseményekről az alábbiakban adok tájékoztatást: 
Szeptember 3 – 5 között a térségi polgármesterek tanulmányúton vettek részt. 
Szeptember 6-án lakossági fórum volt a kiskertek vízellátásával kapcsolatban. 
Szeptember 10-én jegyzői klub értekezlet volt Zákányszéken. 
Szeptember 11-én állampolgársági eskütétel volt a hivatal nagytermében. 
Szeptember 13-án a Belső ellenőrzési társulás ülésén vettem részt Bordányban. 
Szeptember 16-án a szennyvízberuházással kapcsolatos pénzügyi egyeztetés volt Mórahalmon 
Szeptember 17-én rendkívüli testületi ülés volt. 
Szeptember 20-án a szociális intézmény költségvetési egyeztetése volt, valamint ezen a napon 

ünnepelte 10 éves évfordulóját a bentlakásos intézmény. 
Szeptember 21-én Pusztamérgesen a szüreti napokon vettem részt. 
Szeptember 24-én a művelődési ház belső ellenőrzése zajlott, 

B. Nagy László kormánymegbízott úrral tárgyaltam Zákányszéken, 
ugyanezen a napon egészséghéttel kapcsolatos egyeztetés volt délután. 

Szeptember 26-án, tehát ma délelőtt állampolgársági eskü volt itt a hivatalban délután pedig 
bizottsági ülések voltak. 

 
Szeptember 10-én jegyzői klub értekezlet volt, ezt azért hagytam a végére, mert megkérem 

jegyző urat, hogy pár szóban számoljon be erről. 
 
Gárgyán István jegyző: 
A homokháti jegyzőknek van egy egyesülete és általában minden hónapban összegyűlünk 
szakmai kérdések megvitatására. 18 önkormányzat jegyzője érintett ebben a dologban és most 
a házigazda Zákányszék volt. Éppen a járási hivatalvezető asszony volt az egyik napirendi 
pont előadója és a mai beszámolójától részletesebb tájékoztatást adott a járási hivatal 
működéséről. Előzetes tervek szerint úgy volt, hogy a járási hivatalnak átadott dolgozó, aki itt 
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települési ügysegéd, majd segíteni fog az önkormányzati ügyek továbbvitelében, de menet 
közben kiderült, hogy szociális ügyintéző kevesebb van a járási hivatalnál, ezért elég sűrűn 
átvezénylik Mórahalomra, így nem tud közreműködni a Zákányszéki hivatal ügyeiben. Bács 
megyei járási hivatalból is voltak a jegyzői értekezleten, és az elmondható, hogy a települési 
ügysegédek ebben a járásban jóval többet vannak a településeken, mint a Bács megyeiben. Ez 
a lakosságnak jó, több ügyet tudnak helyben intézni. Nem volt egyszerű ez az átmenet, de 
ahogy elhangzott zökkenőmentes volt. Ez annak is köszönhető, hogy a hivatalvezető asszony 
személyében szakember került a hivatal élére, jegyzőként közülünk került ki, tehát ismerte az 
önkormányzatokat és jegyzőket is, így sokkal könnyebb volt az egyeztetés és a 
kommunikáció. Én, mint házigazda úgy értékelem, hogy a polgármester úr és az 
önkormányzat támogatásával és közreműködésével egy sikeres rendezvényt tudtunk 
lebonyolítani, ami talán Zákányszék jó hírnevét öregbíti. 
 
Lejárt idej ű határozatok végrehajtásáról:  
Matuszka Antal polgármester: 
Minden testületi ülésen visszatérő pont a Zákányszék településen külföldi 
vendégmunkásokkal összefüggésben kialakult helyzet elemzése. A közbiztonsági beszámoló 
keretében adok majd beszámolót a témával kapcsolatban a rendészeti szerv képviselőinek 
beszámolójával egybekötve. 
Döntés települési értéktár és helyi értéktár bizottság létrehozásáról. Ez az ügy a mai ülésen 
napirendként szerepel. 
Zákányszék Község Önkormányzata likvid hitel felvétele és a Zákányszék Község 
Önkormányzata felhalmozási célú hitel felvétele a „zákányszéki Ó-temető utcai és a Lengyel 
téri közpark fejlesztése” beruházáshoz című határozatokkal kapcsolatos ügyintézés 
folyamatban van. A takarékszövetkezetekkel kapcsolatban hozott kormányzati döntések kicsit 
megbonyolították a helyzetet. Budapesten döntenek a hitelkérelmünkről. Még nem 
tájékoztattak arról, hogyan áll a folyamat. 
A Dél-Alföldi Térségi Hulladékgazdálkodási Társulás Társulási megállapodásának 
módosítása folyamatban van. 
A KEOP-1.1.1/B/10-11 tárgyú pályázat kapcsán földhasználati jog létesítéséről szóló 
megállapodás kötése Dél-Alföldi Térségi Hulladékgazdálkodási Társulással, amely döntés a 
hulladék újrahasznosítási központ kialakításával kapcsolatos többek között szintén 
folyamatban van, a testületi döntésről szóló kivonatot megküldtük. 
Óvodavezetői pályázat elbírálásával kapcsolatosan a szükséges intézkedések megtörténtek. 
A 2013/2014-es óvodai nevelési évben indítható csoportok számának meghatározása, 
engedély az óvodai csoportok maximális létszámának túllépésére tárgyú határozattal 
kapcsolatos intézkedések megtörténtek. 
A Zákányszéki Manó-kert Óvoda és Bölcsőde alapterületének bővítése határozat kapcsán 
elmondhatom, hogy a tegnapi napon volt itt B. Nagy László úr és vele volt egy pályázatokkal 
foglalkozó fiatalember, a Széchenyi Programiroda munkatársa és a településen felmerülő 
igényekkel kapcsolatban végzett felmérést a 2014-2020-as költségvetési időszak kapcsán. Itt 
sarkalatos pontként említettük az óvoda bővítés kérdését. 
Homokhát Eurointegráció Nonprofit Közhasznú Kft-ben lévő önkormányzati üzletrész 
eladása megtörtént, a szerződés aláírásra került. 
Homokháti Kistérség Többcélú Társulása  TP-1-2013 pályázatához önrész biztosítása döntés 
kapcsán egyelőre a pályázat benyújtásra került. A nyertes lista október végére várható. 
Víziközmű vagyon tulajdonjogának térítésmentes átruházásáról szóló megállapodás 
elfogadásával kapcsolatos határozati kivonatot megküldtük. 
Zákányszék Község Önkormányzata tulajdonában lévő ipari és ivóvíz közmű rendszer, 
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valamint a szennyvízközmű rendszer vagyonának értékeléséről készített közművagyon-
értékelési szakvélemények elfogadása a múlt testületi ülésen megtörtént, a határozat kivonatát 
pedig megküldtük.  
Helyiség bérleti szerződés megkötésre került a Magyar Pünkösdi Egyház Országos 
Cigánymissziójával. 
 
Ennyiben kívántam tájékoztatni a képviselő-testületet a két ülés között történt eseményekről. 
 
Az előterjesztéssel kapcsolatban kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
 
Matuszka Antal polgármester: 
Aki elfogadja az írásban kiadott és szóbeli előterjesztést, az kérem szavazzon. 
 
A Képviselő-testület az előterjesztést 6 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül egyhangúlag 
elfogadta és az alábbi határozatot hozta: 
 
 
130/2013. (IX.26.) Kt határozat 
Tárgy:  Beszámoló a két ülés közötti döntésekről, intézkedésekről, a testületet érintő 
eseményekről és a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról. 
 
 

H a t á r o z a t 
 
Zákányszék község Önkormányzatának Képviselő-testülete: 

- tudomásul vette a két ülés közötti döntésekről, intézkedésekről, 
- elfogadta a testületet érintő eseményekről, és  
- elfogadta a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról szóló tájékoztatást. 
 
Határozatról értesítést kap: 
1./ Matuszka Antal polgármester 
2./ Gárgyán István jegyző 
3./ Irattár 
 
 
 
 
 
 

2./ Napirendi pont tárgya:  
Beszámoló a közbiztonság helyzetéről 
  Előadó: Matuszka Antal polgármester 

(Írásos előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete) 
 
Matuszka Antal polgármester: 
Tisztelettel köszöntöm Dr. Zélity László kapitány urat és Köles Attila Őrsparancsnok urat, 
akik a napirenddel kapcsolatban vannak itt. Át is adom a szót részükre, pár szót mondjanak a 
településről és a rendőrség munkájáról 
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Köles Attila őrsparancsnok: 
Köszönti a megjelenteket. 
Most úgy érzem, hogy könnyű a dolgom, nem kell rossz bizonyítványt magyaráznom, viszont 
el kell mondanom, hogy 2012. elég nehéz év volt a mórahalmi rendőrőrs számára. Ez a 
Mórahalmon, az utolsó negyedévben történt súlyos, erőszakos bűncselekmény miatt alakult 
így. Az előző években Zákányszéken már kialakított fokozott ellenőrzést a többi környező 
településre is kiterjesztettük. A megnövelt jelenlét és az ellenőrzések hatására is 30%-kal 
csökkenteni tudtuk az elkövetett és ismertté vált bűncselekmények számát itt Zákányszéken. 
Ez úgy gondolom szép eredmény, amit most meg kell tartanunk, sőt lehetőség szerint tovább 
csökkenteni. Az idei évi eddigi adatok szerint egyelőre úgy tűnik jó úton járunk. A 
munkánkhoz adott önkormányzati és polgárőri segítséget szeretnénk megköszönni. 
 
Matuszka Antal polgármester: 
Kapitány úr kívánja-e kiegészíteni a beszámolót? 
 
Dr. Zélity László r. ezredes, kapitányságvezető: 
Köszönti a megjelenteket. 
Röviden értékelném a külföldi vendégmunkásokkal kapcsolatban végrehajtott 
intézkedéseinket és annak eredményét. Az előzményeket már Őrnagy Úr elmondta. A 
rendőrség mellett az önkormányzatnak is akadt tennivalója. Többször egyeztettünk 
Polgármester Úrral is, ennek eredményeként tartottunk egy lakossági fórumot, ahol 
elmagyaráztuk az önkormányzati rendészet szerepét, a rendőrség szerepét, sőt a 
foglalkoztatással kapcsolatos egészségügyi hátteret is ismertettük. Én személy szerint azt a 
fórumot nagyon jónak tartottam. Fokoztuk a rendőri jelenlétet és az összes létező hatóságot 
mozgósítottuk annak érdekében, hogy a foglalkoztatás a törvények adta keretek között 
működjön. Mindezt úgy, hogy a polgárok mindennapi életét ne nehezítse ok nélkül. Azt 
hiszem megfelelő keretek közé sikerült terelni a problémát. Nagyon kevés rendészeti eszköz 
áll rendelkezésünkre és sok energiát kellett fektetni a megvalósításba, ami nem baj mivel jól 
láthatóan megtérül. Kialakult – talán az országban elsőként – valamilyen modell, gyakorlat, és 
azt gondolom, hogy ez működőképes. Röviden ennyit szerettem volna elmondani. 
 
Matuszka Antal polgármester: 
A két önkormányzat megalapította a rendészeti szervet, amely nagyon sok energiát fordít a 
helyzet kezelésére. Az eszközök valóban korlátozottak, ahogy Ezredes Úr is elmondta. Azt 
gondolom, hogy a májustól működő rendészeti szerv létjogosultsága beigazolódott, a feladatát 
ellátja. Ezzel a szervvel és helyzettel meg kellett barátkozni azoknak is, akik külföldi 
vendégmunkásokat alkalmaznak. Az utóbbi időszakban látható, hogy a rendészeti szerv egyre 
hatékonyabban végzi munkáját, egyre több foglalkoztató és munkavállaló jelenik meg a 
rendszerben. Úgy tűnik elsősorban nem a helyben dolgozókkal van a probléma, hanem 
azokkal, akik nem itt dolgoznak, viszont itt laknak, itt van szálláshelyük a településen. Azt 
gondolom, hogy az ellenőrzést végző szerveknek a szállásadók felé is komolyabban kell 
fordulniuk. Jön az ősz, így a közeljövőben a feladat az lehet, hogy a munkáltatók akik most 
kijelentik a dolgozóikat, ellenőrizni, hogy itt maradnak-e a településen, és ha igen akkor 
megfelelő körülmények között, szabályosan történik-e a szállásadás. A beszámolóban lévő 
statisztikát olvasva az ittas vezetéssel kapcsolatos szabálysértések száma csökkent. Néhány 
külföldi származású fiatalember sűrűn váltogatja a gépjárművét, természetesen nem biztos 
hogy illegálisan, de mégis feltűnő ez a helyiek számára. Köszönöm a rendőrség munkáját a 
rendészeti szerv munkáját egyaránt. A rendészeti szerv jelen lévő képviselőit megkérdezem 
kívánják e kiegészíteni az általuk küldött beszámolót, esetleg hozzászólni az elhangzottakhoz? 
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Battancs Erika - Mórahalom-Zákányszék rendészet 
Köszöni a lehetőséget, köszönti a megjelenteket. 
Pár gondolatot hozzáfűznénk a rendészet kapcsán. Mint említette Polgármester Úr is májustól 
működünk. Mórahalmon két közterület felügyelőt és egy mezőőrt alkalmazunk, illetve a 
zákányszéki mezőőr is a rendészet tagja. Mórahalom a költségvetéséből áldozott arra, hogy 
mindkét településen javuljon a közbiztonság. Ebben az évben a külföldi vendégmunkások 
fokozott ellenőrzését tűztük ki célul. Pár statisztikai adatot mondanék. Zákányszéken 25 fő 
gazda regisztrált ebbe a rendszerbe és ők összesen 46 fő külföldi állampolgárt foglalkoztatnak 
legálisan. A regisztrációs bejelentések így ősz felé megcsappantak, bár találkoztunk 
igazoltatások során olyam külföldi állampolgárokkal, akik idáig nem tartózkodtak a 
településen, mostanában érkeztek ide. A nyár folyamán elvégeztük a szállásadók 
feltérképezését is. Zákányszéken 23 házat illetve tanyát találtunk, ahol tudomásunkra jutott, 
hogy külföldi, főként román állampolgároknak adnak szállást. Nyilván a rendőrség 
segítségével fokozottan ellenőrizzük ezeket a helyeket. Közös szolgálatokat végeztünk 
társszervekkel, ebből a Zákányszékre vonatkozó részt említeném. Ellenőrzések, akciók, 
melyek hétvégén, vagy késő esti órákban zajlottak. Zákányszéken 171 órát töltöttünk a 
rendőrség munkatársaival. Saját rendészeti szolgálatunk főként Balogh Gábor közterület 
felügyelő személyében 403 órát töltött a településen. Hét közben főként délelőttönként a 
gazdaregisztrációt végezték a mezőőr kollégával, hétvégén pedig kmb-s kollégákkal a 
közterületen járőröztek, igazoltattak. Az igazoltatások számáról egy adat. Közterületen, 
szórakozó helyek környékén, rendezvényeken Zákányszéken összesen 124 főt igazoltattunk, 
főként román állampolgárokat. Amennyiben munkánkkal kapcsolatban bármilyen kérésük, 
javaslatuk van, azt szívesen várjuk és beépítjük teendőink közé. Kora ősszel szeretnénk 
folyatni a vendégmunkások ellenőrzését. 
 
Matuszka Antal polgármester: 
Köszönöm a kiegészítést. Van-e valakinek esetleg kérdése, hozzászólása a témához? 
Képviselők részéről? 
 
Adamik István képviselő: 
Egyetértek Polgármester Úr szavaival az elmúlt időszak rendőri, rendészeti munkájának 
értékeléséről. Köszönhető ez a helyi körzeti megbízottak és a mezőőr munkájának is. 
Szeretném kiemelni a közterület felügyelő munkáját is. Biztos vagyok benne, hogy nagyban 
hozzájárult a település biztonságosabbá tételéhez. Jónak tartom a Mórahalmon zajló havi 
értekezletet a társszervek részvételével.  
Más téma a közlekedés. A teherforgalom a közelmúlt jogszabályi változásai miatt jelentősen 
megnövekedett. Talán Ruzsán láttam egy jó megoldást a problémára. Rendeletben, vagy 
valamilyen önkormányzati döntéssel 10 t-ban szabályozták a települések áthaladó járművek 
maximális tömegét. Nem tudom jegyző úrnak van-e valamilyen információja erről? 
 
Gárgyán István jegyző: 
Ruzsáról érdeklődtem, hogyan is zajlott náluk ez a szabályozás. Egy néhány évvel ezelőtti 
önkormányzati döntés folytatása volt ez tulajdonképpen. Az önkormányzati fenntartású 
utaknál az önkormányzat dönt az érintett hatóságok véleményének kikérésével és nyilván 
valamekkora összeg táblákra áldozásával és kihelyezésével a megfelelő helyekre. 
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Adamik István képviselő: 
Szeretném megkérni az Parancsnok Urat járjon utána, hogy Ruzsán működik-e ez a dolog, ha 
igen akkor eléri-e a célját. Amennyiben hatékony akkor célszerű lenne adaptálni a megoldást. 
Egy másik kérdésben is kérném a Kapitány Úr segítségét, van e információja a 
belügyminisztérium és a polgárőrség közös szervezésében működő 100x100 település 
programról? Polgármester úrral részt szoktunk venni az ehhez kapcsolódó információs 
napokon, ahol elhangzott, hogy a megyei önkormányzatnak lesz egy pályázata, amely a 
100x100 programban részt vevő településeknek ad kedvezményt térfigyelő kamerák 
beszerzésére, működtetésére. A település központjában szükség lenne és nagyon pozitív 
kezdeményezés lenne véleményem szerint. 
 
Dr. Zélity László r. ezredes, kapitányságvezető: 
Utánajárunk és amennyiben pontos információink lesznek visszajelzünk a polgárőrség és az 
önkormányzat felé mindkét ügyben. 
 
Gárgyán István jegyző: 
Már megszoktuk, hogy nagyon igényes beszámolót kapunk a rendőrségtől, most is ilyet 
kaptunk. A külföldi vendégmunkások problémája eltereli a figyelmet a napirendi ponthoz 
kapcsolódó beszámoló többi eleméről, amelyek szintén dicséretre méltók. Az összesítő 
táblázatban szereplő 8%-os mértékű bűncselekmény csökkenés és a zákányszéki 30%-os 
csökkenés önmagáért beszél. Nagyon sok kistérség örülne ilyen eredménynek valószínűleg. 
Amikor januárban idekerültem én is átnéztem, hogy személy szerint mit tudnék tenni a 
kialakult, külföldi vendégmunkásokkal kapcsolatos helyzet ügyében és meglepődve 
tapasztaltam, hogy a január 1-i hatáskör változásokkal elég sok minden a járáshoz átkerült, 
amiben esetleg lehetett volna lépni. Szerencsére elmondható, hogy ennek ellenére az 
önkormányzat nagyon sokat tehetett, akár a fórummal, akár a többi elhangzott 
tevékenységgel. Örülök, hogy a rendőrség és a rendészeti szervek ilyen eredményes munkát 
végeznek, ezért én is szeretném megköszönni minden résztvevő munkáját. Kiemelném, hogy 
mióta Balogh úr a közterület felügyelő fellendült a rendészeti szerv munkájának 
eredményessége. Mindenképpen meg szeretném említeni mezőőrünk segítségét, aki nem csak 
ebben az ügyben társa a rendészeti szervnek, hanem egyéb helyi ügyekben is segítségemre 
van. A polgárőrök segítségét is köszönöm ezúton. 
 
Dr. Zélity László r. ezredes, kapitányságvezető: 
Egy kérdést intéznék a Képviselő-testülethez, pontosabban Jegyző Úrhoz. Korábban a 
közösségellenes magatartásokat az alkotmánybíróság semmisnek nyilvánította, most viszont 
zöld utat kapott a közterületi alkoholfogyasztás szabályainak az önkormányzatok rendeletbe 
foglalása. Zákányszéken tervezik-e valamilyen tiltás bevezetését? 
 
Gárgyán István jegyző: 
Tudomásom van nekem is erről. Úgy gondolom Zákányszéken is lépni kell ebben az ügyben, 
de még nem került napirendre. Gondolom azért vetődött ez fel, mert jobb megelőzni a 
problémát. 
 
Dr. Zélity László r. ezredes, kapitányságvezető: 
Gyakorlatilag bizonyos lakosságot irritáló magatartásformák közvetlenül kapcsolódnak a 
közterületi alkoholfogyasztáshoz. Egyetlen lehetőség volna a szabályok lefektetése, így a 
másodlagos, irritáló magatartás is csökkenne a büntethetőség miatt. Vannak területek, ahol 
viszonylag jól alkalmazható lenne a normák megszegésének kezelésére. 
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Gárgyán István jegyző: 
Úgy gondolom jó lett volna, ha megmaradtak volna a közösségellenes magatartásokkal 
kapcsolatos előírások helyi szinten. A lakosságot nem érdekli hol van a hatáskör, hozzánk 
jönnek panasz esetén, tehát amit lehet nekünk is meg kell tenni helyben. 
 
Az előterjesztéssel kapcsolatban több kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
Matuszka Antal polgármester: 
Köszönöm szépen a hozzászólásokat. Aki a kiküldött határozati-javaslatban foglaltakkal 
egyetért, az kérem szavazzon! 
 
A Képviselő-testület az előterjesztést módosító indítvány nélkül,  6 igen szavazattal, 
ellenszavazat nélkül egyhangúlag elfogadta és az alábbi határozatot hozta: 
 
131/2013. (IX.26.) Kt határozat 
Tárgy:  Beszámoló a közbiztonság helyzetéről 
 

H a t á r o z a t 
 

A Zákányszék Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megismerte a település 
közrendjéről és közbiztonság helyzetéről szóló beszámolót. A beszámolót megvitatta és azt 
elfogadja. 
 
Megköszöni a Mórahalmi Rendőrőrs dolgozóinak a térségben és a településen végzett 
munkáját, a további feladatok ellátásához sok sikert kíván. 
 
A határozatról értesítést kap: 
1./  Matuszka Antal polgármester 
2./ Gárgyán István jegyző 
3./ Dr. Zélity László r. ezredes - Szegedi Rendőrkapitányság 
4./ Köles Attila őrsparancsnok - Mórahalmi Rendőrőrs 
5./ Irattár 
 
 
 
Dr. Zélity László r. ezredes, Köles Attila őrsparancsnok, Battancs Erika a Mórahalom-
Zákányszék rendészet képviselője, Balogh Gábor rendész,  Hegedűs Zoltán mezőőr és Tanács 
Róbert körzeti megbízott elköszöntek és távoztak az ülésről. 
 
 
 
 
 
3. Napirendi pont: Előterjesztések 

3.1. Beszámoló az önkormányzat feladatellátási  területeiről, az I. sz. 
háziorvosi körzet beszámolója 

  Előadó: Matuszka Antal polgármester 
(Írásos előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete) 
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Matuszka Antal polgármester: 
Ez egy kissé megkésett beszámoló a múltkor tárgyalt feladatellátáshoz kapcsolódó 
előterjesztéshez. Mester doktor úr részletes beszámolója jól tükrözi az általuk végzett munkát. 
A Doktor Úr kapott meghívást azonban úgy tűnik nem tudott eljönni. A beszámolót mindenki 
megismerte, valakinek van-e észrevétele esetleg hozzá kapcsolódóan? Amennyiben nincs úgy, 
aki az előterjesztésben elhangzottakat és a határozati javaslatot elfogadja, támogatja az kérem 
szavazzon. 
 
A Képviselő-testület az előterjesztést 6 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül egyhangúlag 
elfogadta és az alábbi határozatot hozta: 
 
132/2013.(IX.26.) Kt. határozat 
Tárgy:  Beszámoló az önkormányzat feladatellátási  területeiről, az I. sz. háziorvosi körzet 

beszámolója 
H a t á r o z a t 

 
Zákányszék község Önkormányzatának Képviselő-testülete megismerte az I. sz. háziorvosi 
körzet beszámolóját és azt elfogadja.  
 
A Képviselő-testület köszönetét fejezi ki a háziorvosi körzet dolgozóinak településen végzett 
tevékenységéért. 
 
Határid ő: azonnal, a képviselő-testület külön jelentést nem kér 
Felelős: Matuszka Antal polgármester 
 
Határozatról értesítést kap: 
1./ Matuszka Antal polgármester 
2./ Gárgyán István jegyző 
3./ dr. Mester Lajos háziorvos 
4./ Irattár 
 
 
 

3.2 A közterületek használatáról szóló 9/2008.(V.30.) Kt. rendelet módosítása 
  Előadó: Matuszka Antal polgármester 

 (Írásos előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete) 
 

Matuszka Antal polgármester: 
Jegyző urat szeretném megkérni ismertesse miért került erre sor. 
 
Gárgyán István jegyző: 
Az előterjesztésben viszonylag részletesen benne van a módosítás filmforgatási céllal 
kapcsolatos része, törvényi kötelezettség ennek szabályozása. Első gondolatom az volt, hogy 
teljesen új közterület használat rendelet kellene, de aztán a legújabb változások beépítése 
alaposabb kidolgozást igényelne, így a meglévő rendeletbe lett belefoglalva a téma. A másik 
kérdés a mozgóboltosokkal kapcsolatos szabályozás beépítése, a közterület használattal 
kapcsolatos díjtétel beépítése. A gyakorlati végrehajtása nem lesz egyszerű, de megoldjuk és 
kötelezzük ezeket a szervezeteket, hogy jelentsék be ez irányú tevékenységüket és fizessenek 
közterület használati díjat. 
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Az előterjesztéssel kapcsolatban kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Matuszka Antal polgármester: 
Aki az előterjesztésben elhangzottakat és a rendelet módosítást elfogadja, támogatja az kérem 
szavazzon. 
 
A Képviselő-testület az előterjesztést 6 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül egyhangúlag 
elfogadta és az alábbiak szerint rendelkezett: 
 
 

18/2013.(IX.30.) Ör. rendelet a közterületek használatáról szóló 9/2008.(V.30.) Kt. 
rendelet módosításáról 

  (A rendelet teljes szövegét a jegyzőkönyv melléklete tartalmazza.) 
 
 
 
 
 
 

3.3 Belső ellenőrzésről szóló tájékoztatás és intézkedési terv megtárgyalása 
  Előadó: Matuszka Antal polgármester 

 (Írásos előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete) 
 
Matuszka Antal polgármester: 
Mindenki megkapta és megismerte ezt az előterjesztést és a pénzügyi bizottság tárgyalta. 
Kérem ismertessék véleményüket. 
 
Papp László, a Pénzügyi, Ügyrendi és Településfejlesztési Bizottság elnöke:  
A bizottság tárgyalta, elfogadta és elfogadásra javasolja az előterjesztést. 
 
Az előterjesztéssel kapcsolatban kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Matuszka Antal polgármester: 
Aki az előterjesztésben elhangzottakat és a határozati javaslatot elfogadja, támogatja az kérem 
szavazzon. 
 
A Képviselő-testület az előterjesztést 6 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül egyhangúlag 
elfogadta és az alábbi határozatot hozta: 
 
133/2013.(IX.26.) Kt. határozat 
Tárgy:  Belső ellenőrzésről szóló tájékoztatás és intézkedési terv megtárgyalása 
 

H a t á r o z a t 
 

Zákányszék Község Önkormányzata Képviselő-testülete a 2012. évi felhasználási kötöttség 
nélküli és kötött felhasználású normatív állami hozzájárulásokra vonatkozó ellenőrzési 
jelentés tapasztalatai alapján készített tájékoztatót elfogadja, és a hozzá kapcsolódó 
intézkedési tervet a költségvetési szervek belső kontrollrendszeréről és belső ellenőrzéséről 
szóló 370/2011. (XII. 31.) Korm. rendelet alapján az alábbiak szerint hagyja jóvá:  
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1.) A Zákányszéki Általános Iskola és Alapfokú Művészetoktatási Intézményben a 2012. évi 
Kvtv. 3.m. 16.bae(3)2 jogcímen igénybe vehető sajátos nevelési igényű gyermekek, tanulók 
nevelése, oktatása normatíva elszámolásnál figyelembe nem vett létszámmal kapcsolatos 
önrevízió lehetőségét meg kell vizsgálni és a szükséges intézkedéseket meghozni. 
 

Felelős: Sas Györgyné igazgató 
  Gárgyán István jegyző 

Határid ő: 2013. december 31. 
 
2.) A Zákányszéki Általános Iskola és Alapfokú Művészetoktatási Intézményben az alapfokú 
művészetoktatásra vonatkozó és még fennálló térítési díjhátralékok rendezésének lehetőségét 
meg kell vizsgálni, a szükséges intézkedéseket meg kell tenni. 
 

Felelős: Sas Györgyné igazgató 
Határid ő: 2013. december 31. 

 
3.) A Zákányszéki Manó-Kert Óvoda és Bölcsődében a bölcsődei ellátásért fizetendő térítési 
díj önkormányzati rendeletben történő szabályozását a Képviselő-testület elé kell terjeszteni. 
 

Felelős: Gárgyán István jegyző 
Határid ő: a soron következő rendes képviselő-testületi ülés 

 
A határozatról értesítést kap: 
1./  Matuszka Antal polgármester 
2./ Gárgyán István jegyző 
3./ Veres Zoltánné pénzügyi előadó 
3./ Intézményvezetők 
5./ Irattár 
 
 
 
 

 
 
 
3.4. Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjrendszerhez 

történő 2014. évi csatlakozás 
  Előadó: Matuszka Antal polgármester 

(Írásos előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete) 
 
 
Matuszka Antal polgármester: 
Ezt az előterjesztést sem kívánom részletesebben ismertetni a kiküldött anyagnál. Az oktatási 
bizottság tárgyalta az anyagot, kérem ismertessék véleményüket. 
 
Sas Györgyné, az Oktatási, Kulturális és Szociális Bizottság elnöke:  
A bizottság tárgyalta, elfogadta és javasolja elfogadásra, hogy vegyünk részt a pályázaton 
havi 20.000 Ft-os keretösszeg biztosításával 
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Gárgyán István jegyző: 
Az önkormányzat továbbra is dönthet A és B típusú pályázatokkal kapcsolatban. Most már 
elektronikus rendszerben lehet benyújtani a pályázatokat. A szociális rászorultság elve ebben 
az évben is érvényesül majd. 
 
Az előterjesztéssel kapcsolatban kérdés, további hozzászólás nem hangzott el. 
 
Matuszka Antal polgármester: 
Köszönöm szépen. Aki a határozati-javaslatban foglaltakkal, az 5-ös pontban havi 20.000 Ft-
os összeg biztosítása mellett egyetért az kérem ezt kézfelnyújtással jelezze. 
 
A Képviselő-testület az előterjesztést 6 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül egyhangúlag 
elfogadta és az alábbi határozatot hozta: 
 
 
134/2013.(IX.26.) Kt. határozat 
Tárgy:  Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjrendszerhez történő  

2014. évi csatlakozás 
 

H a t á r o z a t 
 

1/ Zákányszék Község Önkormányzatának Képviselő-testülete csatlakozni kíván a 
hátrányos szociális helyzetű felsőoktatási hallgatók, illetőleg felsőoktatási tanulmányokat 
kezdő fiatalok támogatására létrehozott Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati 
Ösztöndíjrendszer 2014. évi pályázati fordulójához. 
 
2/ Képviselő-testület a felsőoktatási hallgatók számára, valamint a felsőoktatási 
tanulmányokat kezdő fiatalok részére kiírandó Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati 
Ösztöndíjrendszer 2014. évi pályázati fordulójának Általános Szerződési Feltételeit elfogadja, 
és kötelezettséget vállal arra, hogy a pályázatok kiírása, elbírálása és a települési 
önkormányzat által nyújtott támogatás összegének továbbítása során maradéktalanul az 
Általános Szerződési Feltételekben foglaltaknak megfelelően jár el. 
 
3/ Képviselő-testület kötelezettséget vállal arra, hogy a Bursa Hungarica Felsőoktatási 
Önkormányzati Ösztöndíjrendszer 2014. évi fordulója keretében a beérkezett pályázatokat és 
a pályázatokról hozott döntését a https://www.eper.hu/eperbursa/onk/tonkbelep.aspx internet 
címen elérhető EPER-Bursa rendszerben rögzíti. 
 
4/ Képviselő-testület nyilatkozik arról, hogy az EPER-Bursa rendszerben általa 
meghatározott és a pályázóktól bekérendő, a szociális körülmények igazolására fontosnak 
tartott nyilatkozatok és mellékletek nem állnak ellentétben a pályázati kiírás feltételeivel.  
 
5/ Képviselő-testület a támogatás havi összegét 20.000 Ft-ban határozza meg, úgy, hogy 
az összeg elosztását „A” és „B” típusú pályázókra, és a pályázatok elbírálását az Oktatási, 
Kulturális és Szociális Bizottságra bízza. 
 
Határid ő: 2013. október 11. 
Felelős: Matuszka Antal polgármester 
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A határozatról értesítést kap: 
1./ Matuszka Antal polgármester 
2./ Gárgyán István jegyző 
3./ Veres Zoltánné, a Polgármesteri Hivatal pénzügyi munkatársa 
4./ Sas Györgyné, az OKSZB elnöke 
5./ Irattár 
 
 
 
 
 
 

3.5 Tejes kifli a Zákányszéki Általános Iskola tanulóinak 
  Előadó: Matuszka Antal polgármester 

(Írásos előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete) 
 
 
Matuszka Antal polgármester: 
Ezzel is foglalkozott korábbi években a képviselő-testület. Igazgató nő említette nekem, hogy 
szilvát, almát és ivólevet is kapnak a rászorulók más forrásból. Úgy gondolom továbbra is 
szükséges ennek a támogatásnak a fenntartása, mert sok gyermek eljön úgy otthonról, hogy 
nem reggelizik, vagy reggelizik, de nem visz tízórait. A legkedvezőbb ajánlatot a Varga 
Pékség adta. Amennyiben elfogadja a testület, úgy szerződést kötünk és továbbra is 
biztosítjuk ezt az ellátást. A pénzügyi bizottság tárgyalta az előterjesztést. 
 
Papp László, a Pénzügyi, Ügyrendi és Településfejlesztési Bizottság elnöke:  
A bizottság tárgyalta és támogatja a tejes kifli vásárlását az általános iskola tanulói részére. 
 
Matuszka Antal polgármester: 
Van-e valakinek kérdése, észrevétele? Amennyiben nincs, aki a határozati-javaslatban 
foglaltakkal egyetért az kérem ezt kézfelnyújtással jelezze. 
 
A Képviselő-testület az előterjesztést 6 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadta és az alábbi 
határozatot hozta: 
 
135/2013.(IX.26.) Kt. határozat 
Tárgy:  Tejes kifli a Zákányszéki Általános Iskola tanulóinak 
 

H a t á r o z a t 
 
1./ Zákányszék Község Önkormányzatának Képviselő-testülete (továbbiakban: Képviselő-

testület) a 2013/2014-es tanévben 1 db tejes kiflit ingyenesen biztosít naponta a Zákányszéki 
Általános Iskola ezt igénylő 145 tanulója részére, az önkormányzat dologi kiadásainak terhére. 

 
2./ A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a pékáru beszerzésével kapcsolatos - Varga 

Pékség 95 Kft.-vel történő - szerződés aláírására és a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határid ő: azonnal, a Képviselő-testület a határozat teljesítéséről külön jelentést nem kér. 
Felelős: Matuszka Antal polgármester 
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A határozatról értesítést kap: 
1./Matuszka Antal polgármester 
2/ Gárgyán István jegyző 
3/ Veres Zoltánné 
4/ Sas Györgyné intézményvezető  
 
 
 
 
 
 

3.6 Helyi értéktár bizottság létrehozása 
  Előadó: Matuszka Antal polgármester 

(Írásos előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete) 
 
 
Matuszka Antal polgármester: 
A bizottság létrehozásáról előzetesen döntött már a képviselő-testület. Most a bizottság tagjait 
szükséges nevesíteni, tulajdonképpen létrehozni a bizottságot. Az oktatási bizottság tárgyalta az 
előterjesztést. 
 
Sas Györgyné, az Oktatási, Kulturális és Szociális Bizottság elnöke:  
A bizottság tárgyalta és egyetért a jelöltek személyével, elfogadásra javasolja az előterjesztést. 
 
Matuszka Antal polgármester: 
Van-e valakinek kérdése, észrevétele? Amennyiben nincs, aki a határozati-javaslatban 
foglaltakkal egyetért az kérem ezt kézfelnyújtással jelezze. 
 
A Képviselő-testület az előterjesztést 6 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadta és az alábbi 
határozatot hozta: 
 
136/2013.(IX.26.) Kt. határozat 
Tárgy:  Helyi értéktár bizottság létrehozása 
 

H a t á r o z a t 
 
1. Zákányszék Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a magyar nemzeti értékek és a 

hungarikumok gondozásáról szóló 114/2013. (IV.16.) Korm. rendeletben foglalt, 
bizottságra vonatkozó feladatok ellátására települési értéktár bizottságot (továbbiakban: 
bizottság) hoz létre. 

 
2. A 3 tagú bizottság összetétele: 

A bizottság elnöke: - Zombori Istvánné 
A bizottság tagjai: - Boldogné Fodor Erzsébet 

    - Liebhaber Gáborné 
 
3. A Képviselő-testület felkéri Matuszka Antal polgármestert, hogy a bizottság szervezeti és 

működési szabályzatára vonatkozó előterjesztést a 2013. novemberi ülésre készítse elő. 
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Felelős:  Matuszka Antal polgármester 
Határid ő:  azonnal, a képviselő-testület a határozat végrehajtásáról külön jelentést nem kér. 

3. pont kapcsán: novemberi testületi ülés 
 
Határozatról értesítést kap: 
1./ Matuszka Antal polgármester 
2./ Gárgyán István jegyző 
3./ bizottság tagjai 
4./ Irattár 
 
 
 
 
 
Matuszka Antal polgármester: 
Tulajdonképpen végigértünk a napirendeken. Szeretném tájékoztatni a testületet, valamint 
véleményét kérni a helyi kirakodóvásárral kapcsolatban. A vásár népszerűsítésével a Térség 
Média Kft és a ZakaHome Egyesület volt megbízva és jól is működött a kezdeményezés. 
Nemrégiben a testület eltörölte az ingyenességet. A vásár népszerűsége ezzel megcsökkent. 
Nem tudni, hogy életképes-e a kezdeményezés, valamint nem szerencsés, hogy állatvásár 
tartására nincs lehetőség a területen. A vásárnak amúgy jó hangulata van megfelelő szervezés 
esetén. B. Nagy László kormánymegbízott úr elmondta, hogy az önkormányzatoknak is 
minden lehetőséget meg kell ragadni bevétel teremtésre, talán a vásár is lehet bevételi forrás, 
ha valóban megfelelően kialakul a kereslet-kínálat találkozása. A Térség Média Kft. 
képviselője Börcsök Zoltán felajánlotta, hogy ismét vállalja a szervezéssel, marketinggel járó 
feladatokat, amennyiben az önkormányzat partner ebben. Nagyjából egy éves időtartam alatt 
felfuttatnák, majd a későbbiekben külön megállapodás alapján továbbra is vállalnák a 
feladatokat. Az ezzel kapcsolatos megállapodás kidolgozás után a testület elé kerülne 
döntéshozatal céljára. Természetesen a megállapodás a későbbi várható bevétel megosztásával 
kapcsolatos. Úgy gondolom érdemes lenne fejleszteni a vásárt. Színfoltja a településnek és 
hátha bevételi forrást jelenthet valóban a későbbiekben. Az látszik, hogy az önkormányzat 
részéről nincs kapacitás erre. 
Magyarország Szeretlek program lesz a hétvégén a művelődési házban. Szeretném kérni a 
jelenlévőket, amennyiben idejük engedi vegyenek részt a programon. Plakát és szórólap is 
kiment ezzel kapcsolatosan a településen. 
A településen továbbra is zajlik a szennyvízberuházás. Az utak helyreállítása továbbra is 
zajlik, melyre természetesen odafigyelünk. Idáig nem tapasztaltunk komoly problémákat. A 
szennyvíztársulástól megkaptuk a dokumentációkat az településre eső önerő bekérésével 
kapcsolatban. Zákányszékre kicsit több, mint 1 mrd forint beruházás került megvalósításra és 
kifizetésre. A társulati hitel fundamenta befizetésekre eső részét kell csak valószínűleg 
felvenni és átutalni. A zákányszéki önkormányzat továbbra is közreműködő szerepet tölt be a 
társulat és a társulás között. A megküldött, hitel felvételéhez szükséges számlák és az 
elszámolások pontosak, precízek a víziközmű társulat pénzügyi szakembere szerint. A 
következő hetek igen kemény munkája lesz még a hitel felvételével kapcsolatos feladatok 
megoldása. A kivitelezővel folyamatosan egyeztetések zajlanak az új kiadásokkal, felmerülő 
többletköltségekkel, számlák kiállításával kapcsolatban. Varga Zsolt TVI igazgatója a maga 
határozottságával nagyon jól képviseli a beruházót a kivitelezővel szemben. 
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Adamik István képviselő: 
Egy közérdekű kérdésem lenne. A fő utcán lévő föld feletti vízvezeték kérdésre mikor kerül 
megfelelően rendezésre? Eléggé negatívan értékelik az ott lakók a helyzetet. 
 
Matuszka Antal polgármester: 
Jogos a kérdés. A harmadik ivóvíz minta sem lett megfelelő sajnos. Amíg ez nem rendeződik, 
addig nem változik a helyzet. A nyomáspróba szerencsére már megfelelő eredményt hozott. 
Reméljük, hogy gyorsan megoldódik a helyzet. Minden lehetséges fórumon jelezni szoktam a 
problémát az érintettek felé. 
 
Sas Györgyné képviselő: 
Azt lehet tudni meddig szállítja még az ivóvizet a honvédség? 
 
Matuszka Antal polgármester: 
Hétfőn kerül átadásra a konténeres ivóvíztisztító az önkormányzat részére. Ez után indulhat 
csak a vízügyi engedélyezési eljárás. Ez valószínűleg még heteket, hónapokat vesz igénybe. 
 
Puskás Istvánné képviselő: 
A szennyvízhálózathoz későn, pályázaton kívül csatlakozni szándékozók részére is megtörtént 
a kiépítés? 
 
Matuszka Antal polgármester: 
Igen megtörténtek. Már a lakosság belső rákötései is zajlanak ezeknél az ingatlanoknál is. 
Összesen jelenleg megközelítőleg 140 rákötés történt meg idáig. Akik későn jelentkeztek, 
természetesen a kamatokkal növelt összeget kellett hogy megfizessék. 
 
Van-e valakinek még napirend után közérdekű bejelenteni valója? 
 
 
 
 
Mivel több előterjesztés és hozzászólás nem volt megköszönte a megjelenést és a testületi 
ülést bezárta. 
 
 
 

K.m.f. 
 
 
 

Matuszka Antal       Gárgyán István 
                polgármester                jegyző 
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T A R T A L O M J E G Y Z É K 
 
 
Hat. száma:                                          Tárgya:            oldal: 
129/2013.(IX.26.) Napirend megállapítása                                 2 
 
130/2013.(IX.26.) Beszámoló   a   két   ülés   közötti   döntésekről,   intézkedésekről, 
        a  testületet  érintő  eseményekről  és  a  lejárt  idejű  határozatok               5 
                   végrehajtásáról       
 
131/2013.(IX.26.) Beszámoló a közbiztonság helyzetéről            9 
 
132/2013.(IX.26.) Beszámoló az önkormányzat feladatellátási  területeiről, az I. sz. háziorvosi 

körzet beszámolója 
                     10                                                                         
 
133/2013.(IX.26.) Belső ellenőrzésről szóló tájékoztatás és intézkedési terv megtárgyalása       11 
                                                                          
134/2013.(IX.26.) Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjrendszerhez 

történő 2014. évi csatlakozás                      13                                                                   
 
135/2013.(IX.26.) Tejes kifli a Zákányszéki Általános Iskola tanulóinak         14                                                                                                  
 
136/2013.(IX.26.) Helyi értéktár bizottság létrehozása          15 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Rendeletek: 
 

18/2013.(IX.30.) Ör. rendelet a közterületek használatáról szóló 9/2008.(V.30.) Kt. 
rendelet módosításáról    

                11 
 

           
                                         
 

 
 
 


